聲明書

Declaration

申請 2023-24 年度租金/差餉/地租津貼

Application for Rent/ Rates/ Government Rent Subsidy for 2023-24

申請機構名稱:		
Name of Applicant Organisat	ion:	
服務單位名稱:		
Name of Service Unit:		
董事會主席姓名:		
Name of Board Chairperson:		
向社會福利署(社署) 表所填報的資料均屬真 租金/差餉/地租津貼 將本申請的資料提供予	人 20 年 月 提交 2023-24 年度租金/ 確無誤。本人亦已閱讀載於 「申請說明」,並同意社署 在社署工作的職員,以及政 申請機構申請 2023-24 年 途。	差餉/地租津貼的申請於附件的 2023-24 年度可按需要知道的原則,府其他決策局、部門、
/ Government Subsidy for 20 (SWD) on (date/month the best of my knowledge, bot Application for Rent / Rates / to the release of data pertain persons working in SWD, organisations for assessing the	filled in the e-Application Form (223-24 which I submitted to the a/year) (please fill in the date) thruth true and correct. I have also read Government Rent Subsidy for 20 ing to this application by SWD and other government bureaux his Applicant Organisation's elignment Rent Subsidy Scheme and read to the control of th	Social Welfare Department bugh the e-form system is, to ead the Explanatory Notes on 023-24 at Annex. I consent on a need-to-know basis to a, departments, and related ibility for subsidy under the
	 機構蓋章	日期
Signature of Board Chairperson	Organisation Chop	Date

備註: 請將已填妥的聲明書上載至 2023-24 年度租金/差餉/地租津貼的網上申請。

Note: Please upload the completed Declaration Form to the online application for Rent/ Rates/

Government Rent Subsidy for 2023-24.